

Ceratec SA | NV  
**Plants and machinery for the heavy clay industry**

B5, 415/516

The activities of the Belgian Ceratec group include engineering, manufacturing, installation and commissioning of a wide range of equipment up to integrated plants for the heavy clay ceramics industry.

The company can look back on over 90 years of experience in creative brick making technology. The Ceratec group and its team of over 550 highly motivated employees achieved a turnover of € 115 mill. in 2016. Only recently, the company commissioned several **integrated** plants in Algeria, a clay preparation line for the new SM3 production unit of Ibstock Brick (UK) and a new kiln for Vande Moortel brickworks in Belgium.

[www.ceratec.eu](http://www.ceratec.eu)



- » Assembly, set-up and factory acceptance test in the Ceratec workshop
- » Montage, Aufbau und Werksabnahmeprüfungen in der Ceratec-Werkshalle

Ceratec SA | NV  
**Maschinen und Anlagen für die grobkeramische Industrie**

B5, 415/516

Die Aktivitäten der belgischen Ceratec-Gruppe umfassen die Planung und Herstellung, den Aufbau und die Inbetriebnahme eines breiten Spektrums an Maschinen bis hin zu kompletten Anlagen für die Ziegelindustrie.

Das Unternehmen kann auf eine über 90-jährige Erfahrung in kreativer Ziegelproduktionstechnologie verweisen. Die Ceratec-Gruppe und ihr Team von über 550 hochmotivierten Mitarbeitern erzielten 2016 einen Umsatz von 115 Mio. €. Erst vor Kurzem wurden einige Kompletanlagen in Algerien,

eine Tonaufbereitungslinie für die neue Produktionseinheit SM3 des britischen Unternehmens Ibstock Brick sowie ein neuer Ofen für die Ziegelwerke Vande Moortel in Belgien in Betrieb genommen. **Z**